
Transportudvalget

Til: Transportministeren

Dato: 23. august 2024

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

TRU alm. del

Spørgsmål 423
Er ministeren enig i, at opsætning af hastighedsskilte og kameraer på Hillerødmotorvejen 
vil være en god ide, jf. artiklen ”Henrik har været betjent på ”dødsruten” i 20 år – nu 
foreslår han konkret løsning, der kan forhindre ulykker” bragt af TV 2 Kosmopol den 23. 
august 2024?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra ikkemedlem af udvalget (MFU) Marlene Harpsøe 
(DD).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på marlene.harpsoe@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Rasmus Prehn
formand
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